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7.6. SO Prijedor- posebna sjednica 

 

Skupština opštine Prijedor, građani 

Prijedora i opštinska administracija žale za 

svim žrtvama građanskog rata u BiH i 

izražavaju duboko poštovanje prema 

porodicama poginulih i nestalih te  su iz tih 

razloga sva mjesta stradanja su dostupna 

svim građanima i po tom pitanju godinama 

nije bilo problema jedna je od šest tačaka 

zaključka koje je  juče na posebnoj sjednici  

Skupštine opštine prihvatilo 23 odbornika. 

Sjednica je zakazana prema Poslovniku 

skupštine sa samo jednom tačkom dnevnog 

reda ,a to je razmatranje inicijativa 

nevladinih organizacija vezanih za 

aktivnosti obilježavanja datuma stradanja 

ljudi u opštini Prijedor.Iako je sjednici na 

početku prisustvovalo 29 odbornika, nakon 

kraće diskusije o tome da li je nadležnost 

ove skupštine da razmatra planove i 

aktivnosti nevladinih organizacija, pet 

odbornika bošnjačke nacionalnosti 

napustilo je skupštinsko zasjedanje. 

Među ostalih zaključcima koji su nakon 

sjednice dostavljeni medijima ističe se 

opredijeljenost da se gradi bolji život, 

prosperitet i perspektiva svih građana u 

Prijedoru , stvaranjem ambijenta za strana 

ulaganja,. 

„ Energično smo protiv davanja imena 

događajima mimo svih koji su pravno 

kvalifikovani. Time smo protiv svih 

događaja predviđenih da se održe pod 

nazivom „genocid“ jer on u Prijedoru nije 

dokazan kako od strane domaćih tako i od 

međunarodnih sudova“ navedeno je u 

zaključcima te istaknuto da odbornici traže 

od svih nadležnih organa opštine i 

Republike Srpske da ne dozvoli održavanje 

bilo koje manifestacije iz programa koje 

nose naziv „genocid“.  

„Održavanje manifestacija pod nazivom 

„genocid“ bi, prije svega, poništilo pravo, 

presude, perspektivu, istinu i vratilo nas u 

prošlost, u ratno-huškačko vrijeme gdje je 

govor mržnje bio osnovno oružje“-stoji u 

zaključcima koje su usvojili odbornici SO 

Prijedor. 

Skupština opštine Prijedor , navodi se dalje 

, zahtijeva da se svim organizacijama koje 

se pojavljuju kao organizatori ili promoteri 

ovakvih manifestacija obustavi finansiranje 

iz budžeta opštine, a od  načelnika opštine 

da podnese krivičnu prijavu MUP-u 

Republike Srpske protiv organizatora 

programa obilježavanja „genocida“ u 

Prijedoru jer su iznošenjem neistina i 

sijanjem mržnje već sad nanijeli ogromne 

štete našoj opštini. 

„Skupština opštine Prijedor zahtijeva od 

načelnika opštine i opštinske 

administracije da na osnovu statusa kojeg 

imaju Srbi u Sanskom Mostu i Srbi u 

Sarajevu, glavnom gradu Bosne i 

Hercegovine, na bazi reciprociteta sačine 

program po kojem će status Bošnjaka u 

Prijedoru biti izjednačen“ –završi je 

zaključak usvojen  na posebnoj sjednici SO 

Prijedor. 

 

11.6.Kuće za romske porodice 

 

Prijemom objekata i predajom ključeva za 

16 izgrađenih i rekonstruisanih objekata  i 

zvanično završen projekat „ Stambeno 

zbrinjavanje Roma u 2010.godini“ u 

opštini Prijedor. Projekat je odobren od 

strane Ministarstva za ljudska prava i 

izbjeglice BiH čija je vrijednost 260 000 

KM , a opština Prijedor  projekat je  

sufinansirala  sa 14 000 KM.Svečanosti 

uručenja ključeva i  obilasku novih 

stambenih objekata za  prijedorske Rome u 

naselju Urije prisustvovao je i ministar za 

ljudska prava i izbjeglice BiH Damir 

LJubić. 

„Drago mi je što smo na licu mjesta  gdje 

smo čuli dobre vijesti i uvjerili se o 
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uspješnoj realizaciji ovog projekta  i dobroj 

saradnji opštine i romske zajednice.O tome 

svjedoči realizacija projetka izgradnje i 

rekonstrukcije 16 stambenih objekata, ali i 

mnogi projekti u oblasti obrazovanja , 

zdravstvene i socijalne zaštite romskog 

stanovništva koji se provode u ovoj opštini, 

rekao je LJubić. 

On je dodao da je Savjet ministara BiH i 

nadležno ministarstvo u poslednje dvije 

godine  uspjelo izgraditi i rekonstruisati  

330  stambenih objekata i 270 

infrastrukturnih objekata i da su od EU 

prepoznati kao država koja provodi dobar 

model odnosa prema romskoj zajednici. 

„Zbog toga nam je od Evropske komisije 

odobreno šest  miliona eura za ove projekte 

u naredne tri godine. Ono što nastojimo 

poboljšati u narednom periodu je 

komunikacija lokalne zajednice i romske 

populacije, a to u Prijedoru nije problem 

što se vidi po suživotu  koji postoji u ovom 

gradu“rekao je LJubić. 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 

izjavio da je uspješna realizacija ovog 

projekta još jedan dokaz da opština 

Prijedor  nije bez razloga dobila Povelju 

Savjeta Evrope o odnosu prema romskoj 

populaciji. 

„Smatram da sa ovakvim projektom treba 

nastaviti da još jedan broj Roma koji su 

stambeno ugroženi bude riješen uz pomoć  

Savjeta ministara i resornog ministarstva“  

-rekao je Pavić. 

Inače, kao  implementator projekta ,opština 

Prijedor je  raspisala javni poziv 

korisnicima  za prijavu za projekat  

„Stambeno zbrinjavanje Roma u 

2010.godini“  koji je trajao  u periodu od 

19.januara do 3.februara 2011.godine .Na  

ovaj javni poziv  prijavilo se  35 

korisnika,a izbor krajnjih korisnika je 

trajao gotovo godinu dana zbog  dužine 

trajanja žalbenog postupka i provođenja 

tenderske procedure za izbor projektantske 

kuće i izvođača radova .Izvođač radova 

bilo je  preduzeće  „ Progres gradnja „ iz 

Banja Luke koje je izgradilo  šest kuća  iz 

temelja, dok je na ostalim  postojećim 

objektima izvršena djelimična 

rekonstrukcija u skladu sa projektnim 

prijedlogom. 

 

Sredstva za NVO   sektor 

 

Opština Prijedor će u ovoj godini sa 50.000 

KM budžetskih sredstava finansirati 

projekte 35 nevladinih organizacija 

Načelnik Odjeljenja za društvene 

djelatnosti LJiljana Babić  potvrdila je   da 

se već četvrtu  godinu sredstva za ove 

kategorije ne dijeli  po sistemu donacija. 

„Prije dva mjeseca raspisali smo javni 

 poziv za dostavljanje prijedloga projekata 

koji se potom biraju po veoma strogim 

kriterijumima i po međunarodnoj 

metodologiji", rekla je Babićeva . 

Ona je dodala da je  projekte predložilo i 

na konkursu učestvovalo  50 nevladinih 

organizacija od kojih je 45 ispunjavalo 

uslove konkursa, a  opštinska komisija 

sistemom bodovanja  za 35 nevladinih 

organizacija  odobrila  projekte u 

vrijednosti od 500 do 3.000 KM.  

 „Riječ je o projektima iz oblasti zdravstva, 

obrazovanja, sporta, kulture, ekologije i 

socijalne zaštite koji će biti od koristi bilo 

široj društvenoj zajednici bilo osobama sa 

ivaliditetom ili mentalno nedovoljenom 

razvijenošću bilo nacionalnim manjinama 

ili marginalizovanim grupama“, navela je 

Babićeva. Ona je podsjetila da je za 

nevladin sektor ove godine  opštinskim 

budžetom planirano ukupno 95.000 KM, te 

da se pored projekata ovim sredstvima 

finansira i registracija nevladinih 

organizacija. 

 

 

4.6. Igor Radojičić otvorio izloţbu o 20 

godina Republike Srpske 

 

Predsjednik parlamenta Republike Srpske 

Igor Radojičić otvorio je  u Muzeju Kozare 

u Prijedoru izložbu "Narodna skupština 

Republike Srpske 1991-2011". Radojičić je 

rekao da 20 godina nije naročito dug 

period, ali se  desilo mnogo prelomnih 

događaja.  

"Poslanici iz različitih sazivima su se 
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susretali sa različitim izazovima, ali ono 

što je bio cilj i volja svih narodnih 

poslanika je da Republika Srpska bude 

uređenija i bolja", rekao je Radojičić i 

naglasio da je tokom suočavanja sa tim 

izazovima Srpska sazrijevala.  

 

 
On je rekao da je 21. godina postojanja 

znak jedne druge zrelosti Republike Srpske 

i nekog drugačijeg oblika rada parlamenta, 

te izrazio nadu da će svaki naredni saziv 

parlamenta biti još zreliji i da će činiti 

korak više u odnosu na prethodni.  

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

izrazio je zadovoljstvo što je ova izložba 

organizovana i u Prijedoru, jer se njome 

obilježava 20 godina Republike Srpske i 

njenog zakonodavnog rada.  

„Narodna skupština je najveća brana za 

urušavanje Dejtonskog mirovnog 

sporazuma, jer ona čuva taj sporazum, naše 

uređenje i na najbolji način promoviše 

Republiku Srpsku“, kazao je Pavić.  

Direktor Muzeja Kozare Milenko 

Radivojac rekao je da ova izložba, koju je 

pripremio Arhiv Republike Srpske, sadrži 

arhivske dokumente, fotografije, prepise, 

zakone, novinske članke, magnetofonske 

trake sjednica i dijelom izborni materijal.  

Otvaranju izložbe u Prijedoru priustvovali 

su i odbornici iz više skupštinskih saziva iz 

ovog grada.  

 

5.6. Maskenbal na ulicama Prijedora 

 

Tradicionalni maskenbal je jedna u nizu 

manifestacija  kojom   mališani 

prijedorskog vrtića   „ Radost „ daju svoj 

doprinos Prijedorskom kulturnom ljetu ,a 

istovremeno ukazuju na potrebu 

poštovanja prava djeteta. Oko dvije stotine 

mališana  prošetali su prijedorskom 

glavnom ulicom i svojim maštovitim 

kostimima oživjeli junake iz dečjih bajki, 

priča i crtanih filmova. Patuljci, Pepeljuge, 

prinčevi i princeze  ,Betmeni,ali i policajci 

i konobari  te razne druge maske i 

nasmijana dječja lica i bezazleni dječiji 

osmjesi  još jednom  su  odraslima skrenuli 

pažnju da su oni budućnost ovog grada i 

svijeta uopšte i da se na njih može računati. 

 

 
 

 
 

Sredstva za omladinske organizacije 

 

Opština Prijedor će u ovoj godini sa 32.000 

KM budžetskih sredstava finansirati 

projekte 15 omladinskih  nevladinih  

organizacija Načelnik Odjeljenja za 

društvene djelatnosti LJiljana Babić  

potvrdila je   da se sredstva ni  za ove 

kategorije ne dijele  po sistemu donacija 

već kandidovanjem  projekata . 

„Prije dva mjeseca raspisali smo javni 

 poziv za dostavljanje prijedloga projekata 

koji su  potom bodovani  po veoma 

strogim kriterijumima i po međunarodnoj 

metodologiji", rekla je Babićeva . 
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Ona je dodala da je  projekte predložilo i 

na konkursu učestvovalo  17 omladinskih 

organizacija od kojih  dvije nisu  

ispunjavale uslove konkursa.Babićeva je  

istakla da je opštinska komisija sistemom 

bodovanja  za preostalih 15 organizacija  

odobrila  projekte u vrijednosti od 500 do 

5.000 KM.  

 „Riječ je o projektima iz oblasti edukacije 

mladih , sportskih aktivnosti, kulture, 

ekologije i socijalne zaštite koji će biti od 

koristi  mladima , ali i široj društvenoj 

zajednici“, navela je Babićeva. 

 

Smanjena nezaposlenost 

 

U Prijedoru je  u prvih šet mjeseci ove 

godine zaposleno 1.215 lica ,što je za 11 

odsto više nego u istom periodu prošle 

godine. To je ovu opštinu svrstalo u red 

lokalnih zajednica u BiH koja bilježi 

pozitivan trend u oblasti zapošljavanja . 

Rukovodilac prijedorske Filijale za 

zapošljavanje Zdravko Suvajac je istakao 

da je krajem maja na evidenciji filijale koja 

obuhvata šest opština regije bilo 20.515 

nezaposlenih lica koja su aktivno tražili 

posao . 

 "Samo na području Prijedora u maju  se na 

evidenciji nezaposlenih nalazi  12.616 lica 

, što je opet manje nego u istom periodu 

prošle godine kada je posao tražilo 13.000 

nezaposlenih . U prošlom mjesecu u 

Prijedoru je zaposleno 177 lica dok je na 

području cijele regije zaposleno njih oko 

300", naveo je Suvajac .  

On je kazao da se među  zaposlenim licima  

nalazi i određeni broj stranih državljana.  

"Za strane državljane izdato je  37 radnih 

dozvola . Među njima dozvole za rad 

dobilo je 20 lica iz Srbije, 11 iz Kine, tri iz 

Italije, dva iz Hrvatske i jedno iz Koreje. 

Petnaest stranaca je zaposleno na području 

prijedorske opštine. Uglavnom se radi o 

zapošljavanju deficitarnih struka i 

zanimanja u visokoobrazovnim 

ustanovama i zdravstvu, te u prerađivačkoj 

industriji i zanatskoj radinosti", kazao je 

Suvajac.  

 

 

Akcija Kupujmo domaće  

 

Na inicijativu kancelarije Područne 

privredne komore Banja Luka u Prijedoru 

juče je ,uz podršku opštine Prijedor i 

Gradske tržnice, na dvije gradske pijace  

otvoreno šest tezgi gdje će se prodavati  

proizvodi domaćih poljoprivrednih 

proizvođača. 

Rukovodilac ove kancelarije  Dijana 

Komosar  potvrdila je da su  njihovu 

inicijativu za provođenje ovog projekta  

pod nazivom   „ Kupujmo domaće-naše je 

bolje“ podržale  opština Prijedor i   

„Gradska tržnica“  s  ciljem pomoći 

domaćim  proizvođačima i potrošačima.  

„Proizvođačima   smo obezbijedili 

besplatne tezge  na tržnici gdje će imati 

plasman svojih proizvoda , a ta mjesta  

smo obilježili kako bismo potrošačima  

omogućili da lakše prepoznaju koji su to 

proizvodi domaći i smatramo da je  to 

velika prednost kupovine kvalitetnih 

proizvoda za njihova domaćinstva“ –

kazala je Komosar . 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

istakao je da je ovo jedan primjer kako 

opština želi da podrži kampanju koju vodi 

Privredna komora pod nazivom „ Kupujmo 

domaće“ . 

„ Na praktičan način smo omogućili  da 

registrovani poljoprivredni proizvođači 

mogu prodavati svoje proizvode i gdje će 

kupci biti sigurni od koga kupuju i šta 

kupuju. Na ovaj način želimo približiti 

proizvođače potrošačima,da izbjegnemo 

posrednike i  nakupce i sve one koji žive 

na trudu direktnog proizvođača. Time smo 

omogućili tržište proizvođačima, a 

građanima omogućili  kvalitetnu ponudu 

domaćih proizvoda“-kazao je Pavić. 

On je dodao da se na ovaj način podstiču 

proizvođači da se registruju kao 

poljoprivrednici i da na pijacu odnosno 

tržište  na ovaj način mogu izaći sa svojim 

proizvodima. 

„Nadamo se da će ova akcija uvesti i više 

reda na tržištu voća i povrća na ovim 

pijacama i ukoliko se ovo pokaže kao 
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dobro ići  ćemo na proširenje tezgi koje će 

plaćati opština da bi građani dobili domaće 

proizvode“ rekao je Pavić. 

 

28.6. Konferencija beba 

 

Tradicionalna vidovdanska manifestacija 

"Konferencija beba", koju opština Prijedor 

organizuje po četvrti  put, okupila je  116  

beba između  Vidovdana prošle godine i 

ove godine. Manifestaciju je otvorio 

načelnik opštine Prijedor Marko Pavić koji 

je istakao da je ovo jedinstven događaj u 

gradu kojim pokazujemo ono najvrijednije 

što imamo. 

 

 
 

„Nema ništa vrijednije od naših beba, naše 

djece i naše mladosti i  okupili smo se 

ovdje da damo podstrek svim mladim  

roditeljima da u našem gradu  uvijek bude 

mladosti i da naš grad ima perspektivu i 

budućnost“ rekao je Pavić. 

On je dodao da ni Prijedor kao ni većina 

drugih gradova u Republici Srpskoj  nije u 

prilici da se pohvali da im broj djece iz 

godine u godinu raste. 

„Godišnje nam umire oko 1400 , a rodi se 

oko 1 100 mladih stanovnika i iskreno se 

nadam da će ova manifestacija i slične, kao 

i uslovi života podstaći mlade roditelje da 

imamo što više djece i da se naš grad 

ponosi mladošću“ –rekao je Pavić. 

On je darovao  Unu Tubin  i Katarinu 

Miljatović, bebe rođene prije dvadesetak 

dana na Duhove, slavu opštine Prijedor te 

prvu i posljednju registrovanu bebu na 

ovogodišnjoj konferenciji beba Kostu 

Kragulja i Nikolaja Gavranovića.Poklone 

načelnika opštine primile su  u Opštoj 

bolnici Prijedor i sve bebe koje se rode na 

Vidovdan. 

 

 
 

Na konferenciji je izabrano i tročlano 

predsjedništvo  kojim do iduće   

predsjedavati najstarija beba  Aleksa 

Kovačević 29.juna  prošle godine  ,a 

članovi predsjedništva beba će biti  Mia 

Aleksić kao najmlađa beba rođena 23.juna 

ove godine  i beba sa najviše braće i sestara 

Filip Malešević koji je rođen  27.avgusta 

prošle godine. 

 

 
 

Ostale registrovane bebe učestvovale su u 

nagradnoj igri gdje su podijeljeni pokloni 

sponzora za 71 bebu. Konferencije beba 

organizuju se u 22 opštine RS s ciljem da 

javnost upozore na nepovoljnu 

demografsku sliku u Srpskoj. 

 

_________________________   
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